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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:457 Det svenska initiativet om djurtransporter i EU

Sommaren 2016 publicerades upprörande bilder på långa djurtransporter i 
samband med export av djur från olika medlemsstater i EU till tredjeländer. 
Detta uppmärksammades inte bara i svenska medier utan även av flera 
djurskyddsorganisationer som i rapportform visat på brister i djurskyddet vid 
sådana transporter – men också vid transporter inom unionen.

Sverige har sedan en lång tid tillbaka arbetat för förbättrade villkor för djur som 
transporteras, och mot bakgrund av det och sommarens händelser anmälde 
statsrådet Sven-Erik Bucht en övrig punkt på dagordningen inför jordbruks- 
och fiskerådet den 14–15 november i Bryssel.

Flera medlemsstater uttryckte stöd för den svenska linjen, som bland annat 
innefattar kortare transportsträckor till slakt, viloperioder och utfodring. 
Kommissionen menade dock att efterlevnaden av befintliga regler måste 
förbättras innan nya regler kan införas.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Hur avser statsrådet att gå vidare med det svenska initiativet när det gäller långa 
djurtransporter?

………………………………………

Jesper Skalberg Karlsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-08
Besvaras senast
2016-12-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


